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Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 5 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 15. 6. 2023 v zasedací místnosti od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Přítomno: 11
Omluveni: Bc. Tomáš Otruba, Vlastimil Drška, Ing. Hana Zacpálková, Marek Švarc
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Diana Huňková
Zapisovatel*: Helena Mariánková, Vlasta Zapletalová
Ověřovatelé zápisu: Ing. Pavel Kurfůrst, Ing. Miroslav Hrabal

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 5. zasedání zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

Předkladatel: Ing. Diana Huňková 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje program 5. zasedání ZM, starostka navrhuje doplnění
programu o bod č. 9 Informace o zájmu Státního pozemkového úřadu odkoupit pozemky v katastrálním
území Náměšť na Hané

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/5/1/2023 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze 4. zasedání zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

Předkladatel: Mgr. Zdeňka Báťková
V pozorování zůstává:

UZ/4/4/2023 - Program podpory neziskových organizací - probíhá podepisování smluv
UZ/4/5/2023 - PRM - 
UZ/4/7b/2023 - vyhláška o poplatku ze vstupného
UZ/4/10/2023 -  Prodej pozemku *** čeká se na geometrický plán od ***

Z pozorování se vypouští:

UZ/4/1, 2, 3, 6, 7a, 8, 9, 11, 12a, 12b, 13 
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze. 4. jednání ZM
z 11.5.2023
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Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/5/2/2023 bylo schváleno.

3. Kontrola plnění usnesení rady od 9.5. do 12.6.2023

Předkladatel: Ing. Diana Huňková

Diskuze:
Mgr. Husičková rada č. 25 podpis smlouvy Sluha dvou pánů cena? 25/7 vypustit za rok 22, 26 - částka

35000 Kč doplnit zda-li je s DPH, 12 smlouvu o právu provést stavbu opravit

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z jednání rady od 9.5.
do 12.6.2023

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/5/3/2023 bylo schváleno.

4. Účetní závěrka za rok 2022

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal
Městys musí každoročně nechat provést přezkoumání hospodaření, poté zastupitelé musí deklarovat souhlas
s celoročním hospodařením (buď bez výhrad či s výhradou) a schválit účetní závěrku.
příloha: audit

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje v souladu s § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000
Sb., o obcích ve znění pozdějších předpisů účetní závěrku sestavenou k 31.12.2022

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/5/4a/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření
obce za rok 2022.  Při přezkoumání nebyly zjištěny žádné nedostatky. 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/5/4b/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje závěrečný účet obce za rok 2022 a vyjadřuje souhlas
s celoročním hospodařením a to bez výhrad. 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/5/4c/2023 bylo schváleno.

5. Závěrečný účet Mikroregionu Litovelsko
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Předkaladel: Ing. Diana Huňková
Dle zákona 250/2000 Sb. § 39/11 musí každá členská obec předložit zastupitelstvu závěrečný účet svazku a vzít
na vědomí, že byl schválen na VH Mikroregionu Litovelsko č. 2/2023 10.5.2023.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí závěrečný účet Mikroregionu Litovelska, který
byl schválen na VH Mikroregionu Litovelska č. 2/2023 10.5.2023

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/5/5/2023 bylo schváleno.

6. Program rozvoje městyse

Předkladatel:  Mgr.  Marta  Husičková,  zastupitelé  obdrželi  podklady  a  vysvětlila,  proč  se  tento  program
vyhotovuje. Je to hlavně kvůli dotacím. Mgr. Husičková požádala přítomné o přečtení materiálů, aby poslali
případné připomínky do 30.08.2023. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí informace o připravovaném PRM.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/5/6/2023 bylo schváleno.

7. Pozemky - UZSVM

Předkladatel: Ing. Diana Huňková
Obrátil  se na nás Úřad pro zastupování  státu ve věcech majetkových o možnosti  převodu nepotřebných
nemovitostí,  které jsou v obvodu naší obce. Požádali nás o prověření a pokud shledáme nemovitosti jako
potřebné pro rozvojové aktivity obce, musíme zaslat na ÚZSVM souhrnnou odůvodněnou žádost o převod
do 31.8.2023. 

seznam pozemků viz. příloha

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje převod pozemků do majetku městyse: p.č. 1408, 678/1,
678/2, 678/3, 678/4, 676, 677/1, 679/3 a 679/4 v k.ú. Náměšť na Hané 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/5/7/2023 bylo schváleno.

8. Rozpočtová opatření

Předkladatel: Ing. Miroslav Hrabal
Rozpočtové opatření č. 5 k 15.6.2023

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje RO č. 5 k 15.6.2023, tímto RO se objem rozpočtu
navyšuje o 1 476 800,- Kč 
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Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/5/8/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
Rozpoctove_zmeny_s_duvodovou_zpravou50876550842394

9. Informace o zájmu Státního pozemkového úřadu odkoupit pozemky v katastrálním území Náměšť
na Hané

Předkladatel: Ing. Diana Huňková

Informovala přítomné o požadavku Státního pozemkového úřadu, který informuje veřejnost o zájmu nabýt
pozemky  podle zákona o SPÚ pro tvorbu rezervy státní půdy v k.ú. Náměšť na Hané. 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť  na Hané neschvaluje  poskytnutí  pozemků v  majetku městyse v  k.ú.
Náměšť na Hané k odprodeji SPÚ. 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/5/9/2023 bylo schváleno.

10. Všeobecná rozprava

Diskuze:
Ing. Diana Huňková sdělila přítomným, že probíhá oprava části komunikace zvaná "ořechovka" za částku

748.000 Kč + DPH a bude do 30.6.2023 uzavřena.
Ivana Solovská budeme řešit, aby nejezdili po cyklostezce traktory?
Ing. Huňková celá situace se bude řešit se ZD Senice na Hané a ostatními zemědělci, kteří cestu

využívají. Zkusíme vyjednat osazení dopravní značkou a požádat o příspěvky na opravu
této cesty.

Ing. Huňková nastínila situaci o kapacitě ČOV v Loučanech, proběhla schůzka s pí Ing. Stoupovou
z firmy Čerlinka a Ing. J. Loutockým, starostou obce Loučany. VHS Čerlinka nechala
zpracovat posudek kapacity ČOV, z kterého je patrno, že kapacita ČOV je na hraně své
kapacity. Starostka nabídla zastupitelům zaslání posudku elektronicky. ČOV v současně
době jede na 2900 ekvivalentních obyvatel, kapacita po změně je 3500 ekvivalentních
obyvatel.

Mgr. Husičková Loučany zadají projekt?
Petr Paták se dotazoval, kolik obyvatel má Náměšť a Loučany dohromady?
Ing. P. Kurfürst Náměšť má 2160 obyvatel a Loučany cca 700
Ing. Huňková závěrem celé diskuse je zastavení napojení všech nových nemovitostí na ČOV, započaté

stavby se ještě napojí, stávající rodinné domy se mohou napojit, ale nové ne. Proběhla
návštěva Ing.  Huňkové,  Ing.  Loutockého a pí  Palátové Magistrátu města Olomouce,
vodoprávní úřad a územní plánování a hledalo se řešení. V překlenovacím období musí
být nabídnuta nějaká varianta odkanalizování objektu - jímka a domácí čistírna. Jedná
se o další fin. náklady navíc. Varianta žumpa či jímka na vyvážení bude s podmínkou, až
bude možnost napojení na kanalizaci, budou se muset stavebníci připojit do veřejného
řádu a čističku si můžou využít na dešťové vody. Čeká se na výsledek posudku, PD bude
zadán obcí Loučany na rozšíření kapacity ČOV. Souhlas s napojením bude dávat firma
Čerlinka  a  vyjadřovat  se  k  tomu  bude  Magistrát  města  Olomouce.  Dále  starostka
informovala o územním plánu, který je rozpracovaný a během července by mohlo dojít
k veřejnému projednávání. Ing. Schinnecková byla obeznámena s problémem kapacity
ČOV a ve spolupráci s ing. arch. Malým zapracují do změny ÚP etapizaci a podmíní ÚP
kapacitou ČOV. Při větším navýšení kapacity EO by se musela vybudovat úplně nová
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ČOV.
Ing. Huňková územní plán III. změna - lokalita Zapletalovo - jedná se o bytovou výstavbu, o začlenění

zeleně do ÚP informoval přítomné Ing. Kurfürst, starostka požaduje po zastupitelích, aby
se přišli podívat na mapu III. změny ÚP a podali případné námitky. Problematická je
zástavba lokality Zapletalovo, kde by bylo vhodné tuto část rozdělit.  Starostka zjistí
podrobnosti od Ing. Schinneckové a termín do kdy je třeba podat připomínky (veřejné
projednávání červenec 2023).

Mgr. Husičková já bych chtěla vědět jak je to se sběrným dvorem?
Ing. Huňková získali  jsme dotaci  a teď se připravuje výběrové řízení  na firmu, zadávací  řízení  je

v běhu....
Ing. Kurfürst informoval  přítomné o tom, že sběrný dvůr se má nacházet v areálu zemědělského

družstva, stavební část je rozpočtována přes 5 mil. Kč a dotace je 85% , zásadní je, že
vybavení areálu je neuznatelný náklad (kontejnery aj.) p. Dvořák z Enviprojekt zmínil
dvě možnosti provozování sběrného dvora. 1. možnost - zakoupení kontejnerů z vlastních
prostředků a vlastní provozování sběrného dvora a 2. možnost - pronájem a provozování
sběrného dvora firmou. Ing. Kurfürst se přiklání k variantě č. 1, kde bude ještě potřeba
řešit provozní řád, otvírací dobu, zaměstnance apod.

Mgr. Husičková navrhuje udělat nabídkové řízení na stavební práce a vybavení odděleně
Ing. Huňková p. Dvořák sdělil, že v případě započetí prací v letošním roce, by bylo třeba odevzdat

faktury do září 2023 a to je nereálné. Samozřejmě se bude řešit i připojení sběrného
dvora na kanalizaci.

Ing. Kurfürst upozornil na fakt, že do sběrného dvora nebudou moci vozit odpad občané z okolních
obcí. V rámci předcházení vzniku odpadů bude možnost do sběrného dvora odevzdat
nepotřebné věci, které si budou moci občané odkoupit.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Pavel Kurfůrst   ............................................................
 

Ing. Miroslav Hrabal   ............................................................
 
Starostka Ing. Diana Huňková   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


